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Gemeente: "Het Roomburgerpark wordt een wijksportpark, vierde hockeyveld komt er" 

Nieuw plan zorgt voor verdeeldheid 
LEIDEN - Sinds 27 mei Is het Inrich 
tingsvoorstel voor het wljksportpark 
Roomburg openbaar. Dit is afkomstig 
van een door de gemeente samen 
gestelde werkgroep, met daarin 
een aantal betrokken partijen. Na 
een aantal Inspraakrondes en een 
enquête heeft de gemeente Leiden 
op hoofdlijnen een conceptvoorstel 
gepresenteerd. 

door Arno voor de Poorte 

Het Roomburgerpark wordt een 
wijksportpark waarin de onder 
staande thema's samenkomen: 
ontmoeten, sporten en bewegen in 
een groene omgeving, natuurlijk 
spelen en rust, ruimte en natuur. 
Met een werkgroep en met input 
van vele Leidenaren is dit inrich 
tingsvoorstel opgesteld. Een meer 
groene invulling van de Van Vol 
lenhovenkade en de routes rich 
ting het park vragen ook om een 
duidelijke en mooie entree van 
het park. Door het aanpassen van 
de hockeyaccommodatie en het 
opschonen van het terrein erom 
heen kan het gebouw meer gaan 
betekenen voor de buurt. Door 
als een klein buurthuis te funge 
ren voor en ruimte te bieden aan 
bewoners uit de buurt om elkaar te 
ontmoeten en voor het organiseren 
van activiteiten. 
De rijbaan voor de Lorentzschool 
verdwijnt om de school en het 
schoolplein te verbinden met het 

park. Een groene omlijsting van 
het schoolplein verbindt de routes 
vanuit het Roomburgerpark met 
de omgeving. Het nieuwe parkdeel 
voorziet in extra sport- en bewee 
gaanleiding, ook voor het bewe 
gingsonderwijs. 

Het ontwerp voor de (nieuwe) speeltuin vraagt om een goede uitwerking in 
samenspraak met de speeltuinvereniging (Foto: Wllco Oevllee). 

Natmutijk spelen 
Het ontwerp voor de speeltuin 
vraagt om een goede uitwerking in 
samenspraak met de speeltuinver 
eniging. Openbaarheid versus vei 
ligheid voor kleine kinderen en het 

type speehoestellen moeten goed 
op elkaar worden afgestemd. De 
speeltuin is er niet alleen voor de 
buurt, maar voor een groter gebied. 
Dit betekent dat er een meer divers 
speelaanbod wordt aangeboden 

dan in de reguliere buurtspeeltui 
nen. Het Roomburgerpark krijgt 
ook een impuls in het groen. Meer 
diversiteit in het groen komt zowel 
de ecologische waarde als de bele 
ving ten goede. Meer natuurlijke 
oevers, meer ruig gras met een 
bloemrijk mengsel en een aange 
past maaibeheer verhogen deze 
waarden al enorm. Het toevoegen 
van een boomgaard met pluk- en 
fruitbomen geeft een nieuw type 
groen aan het park. Omwonenden, 
scholen en andere bezoekers kun 
nen hier noten rapen en fruit pluk 
ken voor eigen gebruik. 
De opdracht is niet 'alleen' om te 
komen tot een inrichtingsvoor 
stel voor het Roomburgerpark als 
wijksportpark met een extra mul 
tifunctioneel hockeyveld. Aanvul 
lend zijn er kaders gesteld om ook 
aandacht te besteden aan enkele 
andere factoren. Onder de noemer 
'Roomburgerparkpakket' wordt 
om die reden aandacht besteed 
aan: Roomburgerparkpakket, een 
vierde multifunctioneel hockey 
veld, biodiversiteit en ecologie, kli 
maatadaptatie, ongeorganiseerde 
sport, maatschappelijke rol sport 
verenigingen, een ongestoorde 
parkbeleving, tennis en speeltuin. 
Het college neemt na de zomer een 
besluit en legt het voorstel voor 
aan de gemeenteraad. De gemeen 
teraad neemt in het najaar een 
besluit over het inrichtingsvoor 
stef. e 



"Nieuw plan volcloet weer niet!" 'Terug naar 
de tekentafel' 

LEIDEN - Volgens de Stichting Vrien 
den van het Roomburgerpark vol 
doet dit plan niet aan de voorwaar 
den die de gemeenteraad heeft 
gesteld. Ondanks de groencompen 
satiemaatregelen Is er een negatie 
ve invloed op de biodiversiteit in het 
park, is er geen sprake v~n aantoon 
bare toename van ktimaatadaptatle 
en gaat de ongestoorde parkbele 
vlng achteruit. Bovendien zijn de 
kosten extreem hoog (minimaal 6,5 
miljoen euro) en veroorzaakt het 
plan veel overlast. 

De Stichting roept de gemeente 
en de gemeenteraad op de situatie 

eindelijk eens onder ogen te zien 
en pogingen tot aanleg van een 
vierde veld in het park te staken. 
Volgens de stichting wordt 't tijd 
om te zoeken naar andere manie 
ren om te voldoen aan de hockey 
behoefte. In het plan wordt het 
vierde hockeyveld aangelegd over 
dtf huidige speeltuin en het trap 
v~ldje en schuift de speeltuin door 
richting de vijver. Als compensa 
tie voor het groen dat verloren zal 
gaan is bedacht extra groen aan 
te leggen op het schoolplein van 
de Lorentzschool en op het deel 
van de Van Vollenhovenkade dat 
langs de school loopt, de beplan- 

Stemerdlnk: "In het Inrichtingsplan wordt nergens aangetoond dat de biodi 
versiteit toeneemt bij dë uitvoer van dit plan" (Foto: Wllco Devilee). 

ting in het park te verbeteren en 
het maaibeheer aan te passen. 
Daarnaast voorziet het plan in 
verkeersafsluitingen op verschil 
lende plekken in de wijk. 
Woordvoerder Bert Stemerdink: 
"In het inrichtingsplap van de 
gemeente wordt nergens aange 
toond dat de biodiversiteit toe 
neemt bij de uitvoer van dit plan. 
Er zitten wel een paar positieve 
groencompensatiemaatregelen 
in, maar we zagen ook aan de teke 
ningen dat duizenden vierkante 

meters groen zouden verdwijnen 
en dat er 67 volwassen bomen 
gekapt zouden worden." Tot slot 
is Stemerdink van mening dat de 
prettige parkbeleving niet voor 
uit zal gaan, maar juist achteruit 
door duizenden vierkante meters 
groen te laten verdwijnen en 
midden in het park hoge hekwer 
ken en lichtmasten te plaatsen. 
"Om nog maar te zwijgen van de 
geluidsoverlast die verwacht mag 
worden van de bezoekers van het 
vierde hockeyveld". • 

LEIDEN - Een aantal bewonersleden 
uit.dl ~erkgroep is erg ontevreden 
over het nieuwe plan. Zij vinden dat 
met het inrichtingsvoorstel niet 
wordt voldaan aan de voorwaarden 
in het amendement dat de gemeen 
teraad heeft aangenomen. 1n het 
amendement zijn behoud en verbe 
tering van biodiversiteit, klimaat 
adaptie, ecologische waarden en 
een ongestoorde parkbeleving als 
harde voorwaarden opgenomen. 
Het multifunctionele hockeyveld 
in het voorstel tast volgens de bewo 
nersleden echter een groot deel van 
het park aan. De speeltuin wordt 
verplaatst, er worden 67 bomen 
gekapt en er komt een theehuis 
met terras, een jeu- de-boulebaan 
en zitjes. De voorgestelde compen 
satie vinden de bewoners volstrekt 
onder de maat. Op de Van Vollen 
hovenkade en Meijerskade is een 
'sportlint' voor ongeorganiseerde 
sportbeoefening gepland. Op de 
bouwkavels wordt voorzien in een 
trapveld, een JOP alsmede een fiet 
senstalling en parkeerterrein. Van 
de verbetering van het groenen een 
ongestoorde parkbeleving komt 
volgens de bewoners niets terecht. 
De compensatiegroenstroken wor 
den versnipperd. Het enige stukje 
ononderbroken park dat overblijft 
is half zo groot als het huidige park. 
In het park gaat het aantal bewe 
gingen sterk toenemen en neemt 
de licht- en geluidsoverlast sterk 
toe als gevolg van de te plaatsen 
LED-lichtmasten en ballenvangers. 
Ook maken de bewoners bezwaar 
tegen de gevolgde procedure. De 
projectleider heeft de werkgroep 
gedwongen uit twee scenario's te 
kiezen: elk scenario voorziet in een 
vierde hockeyveld. Een afwijkende 
inbreng van de werkgroep werd ' 
van tafel geveegd. • 


